
Referat årsmøde Friluftsrådet Storkøbenhavn Vest, 18. marts 2024 i Taastrup 

Medborgerhus 

 
Der var 19 fremmødte deltagere til årsmødet. Heraf 5, som deltog i et årsmøde hos Friluftsrådet for første 

gang. 8 kvinder og 11 mænd. 

Kim Løwe fra Friluftsrådets sekretariat blev valgt til dirigent og referent. 

Friluftsrådet havde inviteret to foreninger til at fortælle om deres projekter, som har modtaget 

udlodningsmidler – til inspiration for det øvrige årsmøde: 

• Rasmus Søndergaard fra Dansk Vandski og Wakeboard forbund fortalte om deres aktiviteter og det 

projekt, de har modtaget udlodningsmidler til. 

• Nete og Camilla fra Islandshesteforeningen Jörfi fortalte om deres projekt omkring Hedeland. 

Projektet har også modtaget støtte fra udlodningsmidlerne til etablering af forskellige faciliteter. 

• Kim fortalte om udlodningsmidlerne og om muligheden for at få delt i dem. 

• Temagrupperne afgav korte beretninger: 

Arne Lie fortalte om status for temagruppen for Store Vejleådalen. 

• Ole Bertelsen fortalte om status for temagruppen for Køge Bugt Strandpark og hans bevæggrund for 

at trække sig fra arbejdet. 

• Niels Egeberg fortalte om temagruppen Stier på tværs. 

Beretning fra bestyrelsen: 

• Niels Egeberg holdt en kort beretning fra bestyrelsen. 

• Efterfølgende holdt Thomas Bach fra Friluftsrådets bestyrelse en tale for Niels, som trækker sig som 

formand af personlige årsager. Niels blev takket for hans store engagement og hans 12 år som 

formand for Friluftsrådet Storkøbenhavn Vest. 

Valg til bestyrelsen: 

Der var ikke indkommet kandidater til formandsposten, kommunekoordinatorer og specialposter. 

Niels Egeberg genopstillede ikke som formand 

Ole Bertelsen ønskede ikke at genopstille som kommunekoordinator i Vallensbæk 

Anne Wilms ønskede ikke at genopstille som kommunekoordinator i Albertslund. 

 

De nuværende medlemmer af bestyrelsen blev opfordret til at deltage i en kommende genstartsproces for 

Friluftsrådet Storkøbenhavn Vest senere på foråret. 

Andre interesserede er velkomne til at melde sig hos Kim Løwe på kim@friluftsraadet.dk. En kommende 

bestyrelse kan arbejde frem imod årsmødet i 2025 og afholde valg til posterne der. 
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